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ZAPISNIK 
SA 22. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
održane dana 16. lipanj 2021. (srijeda) s početkom u 16,30 sati u prostorijama MO Banderovo, 
Rudolfa Tomšića 15. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Marta Siladjev, zamjenica predsjednika VMO 
- Nadja Poropat, član VMO 
- Auzilija Maligec, član VMO 
- Anton Blažeković, član VMO 
- Đulijana Desanti, tajnica MO 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- Elvis Šutalo, predsjednik VMO 

 

Usvajanje zapisnika sa 21. sjednice VMO Banderovo održane 27. svibnja 2021. godine. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen.  
 
Sjednicu je otvorila zamjenica predsjednika VMO Marta Siladjev i predložila slijedeći dnevni red kako 
slijedi: 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Prijedlog Programa rada Vijeća MO Banderovo za 2022. godinu - usvajanje 
2. Komunalna problematika 
3. Razno  

 
 

AD – 1  
Zam. predsjednika VMO Marta Siladjev dala je nazočnim vijećnicima na raspravu prijedlog 
Programskih aktivnosti mjesnog odbora Banderovo za 2022. godinu financiranih iz sredstava Odjela 
za gradsku samoupravu i upravu gdje traženi iznos za realizaciju programa iznosi sveukupno 
20.000,00 kuna te uključuje: kreativne radionice, obilježavanje Dana MO, zdravstveni program – 
akcija mjerenja krvnog tlaka i šećera u krvi i predavanja, sportski susreti te ekološka akcija, Doček 
Svetog Nikole.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje i jednoglasno usvojilo Prijedlog Programa rada 
Vijeća MO Banderovo za 2022. godinu.  
 

AD – 2– KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 2 – 1    
U Vukovarskoj ulici uz ulaz prema KBC te od kbr. 7 do kbr. 13 posađena su stabla murve čiji plodovi 
onečišćuju nogostup, a nakon prolaska ostavljaju tragove i sklisku površinu koja je vrlo opasna za 
siguran prolaz pješaka. 
 



Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 
 

AD – 2 – 2  
Na cijelom području Mjesnog odbora, od silnih kiša napunile su se šahte komunalnim otpadom, 
pijeskom i kamenjem, pa ih je potrebno očistiti. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav.  

 
AD –  3 – RAZNO  
AD – 3 – 1  
Vijeću MO Banderovo upućen je zahtjev od stanara Ulice Rudolfa Tomšić koji potpisuju peticiju, a isti 
je mailom proslijedio g. I.D., a vezano za izgradnju ceste D-403, koja će povezivati novi kontejnerski 
terminal na Zagrebačkoj obali i riječku obilaznicu u Škurinjama. Traže izmještanje sanitarne i 
oborinske odvodnje koja je projektom planirana da se spoji na pješački put koji se nalazi između 
Ulice Rudolfa Tomšića kod kbr. 58 i Ulice Corrada Ilijasicha kbr 23/1. To je jedini pješački put između 
Podmurvica, Banderova i Pehlina te Škurinjske Drage, Drenove i Kozale i spoj odvodnje na ovaj put 
je neprihvatljiv, jer je isti i jedini pješački put koji je već sada izložen i poplavljen ogromnom količinom 
oborinske vode kod svake kiše te se napravi veliko jezero kod izlaza Tehničkog pregleda Škurinje.  
Traže da se u projekt unese promjena i da e zbog navedenog izmještanje sanitarne i oborinske 
odvodnje umjesto na navedeni pješački put spoji direktno na korito Škurinjskog potoka, a koji se 
neposredno naslanja na bandervosko-škurinjsku trasu ceste D-403 te će potpuno apsorbirati 
odvodnju vode sa iste ceste. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav i Urbanizam te nadležnim institucijama.  

 
AD – 3 – 2  
Sugrađanin L.M. uputio je zahtjev za iscrtavanje grafita na zidu u dječjem parku Banderovo u 
Ogulinskoj ulici, jer je sav išaran neprimjerenim porukama te traži podršku Vijeća MO. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje te jednoglasno podržava da se na zidu u dječjem 
parku iscrta primjereni grafit, ali da obavezno sadrži značajne simbole Grada Rijeka te 
da se pridržava uputa i smjernica. 

 

 

 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                                 Zam. predsjednika Vijeća MO: 
                                                                                                                      
 
                     Đulijana Desanti                                                                        Marta Siladjev 

Sjednica je završila u 17,10 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 2 (dvije) stranice. 

 


